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Privacy Policy隐私权政策

Dearest Customers, 

本公司网站隐私政策需明确说明个人信息收集类型（如姓名、联系方式）、使用目的（如提供咨询服

务、发送更新）及保护措施。政策应涵盖数据存储期限、用户权利（如访问、更正、删除数据）以及第

三方共享限制（如法律要求除外）。同时需提供联系方式以便用户咨询隐私相关问题，并注明政策更新

机制。本公司对顾客及家庭成员的个人信息收集、使用和保护均严格遵循法律法规，仅用于当次个案

的专业服务。顾客购买课程即代表同意本隐私政策。

Our frm's website privacy policy must specify types of collected personal data (e.g., name, 
contact details), purposes of use (e.g., providing advisory services, sending updates), and 
protection measures. It should cover data retention periods, user rights (e.g., access, correction, 
deletion), and third-party sharing limitations (unless legally required). Contact details for privacy 
inquiries and policy update mechanisms must be clearly stated. Our company strictly complies 
with laws and regulations in the collection, use, and protection of personal information of 
customers and their family members, solely for the purpose of providing professional services for 
each specific case. Purchasing courses constitutes acceptance of this privacy policy.

 

Sincerely,

Ching Lin
Principal/ Founder
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